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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier

Aanwezig Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens 
(PvdA), Stijn van den Brekel (SP), Mark Verhoeven (LRG), Erik 
Schellekens (LRG), Brigit de Kort (CDA), Piet Poos (CDA), Christel van 
Neerven (PAG), Henk Gabriëls (PAG), Monique van Brederode (VVD).
Ambtelijke bijstand bij agendapunt 2. 
Spreker Danielle van Sambeek van de GGD bij agendapunt 3. 
Wethouders:  Marijo Immink, Theo van der Heijden, Guus van der Put 
en Harry van de Ven.
Burgemeester Mark van Stappershoef.

Afwezig 
(met kennisgeving)

Deborah Eikelenboom (SP) Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg)

Deze vergadering kunt u terugluisteren op :
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/10-oktober/19:30 

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Het gesprek over het  
anticonceptieprogramma voor kwetsbare ouders wordt gevoerd voordat de commissie verder gaat 
met agendapunt 2.

2. Raadsvoorstel beleidsplan schulddienstverlening 2018-2021
Standpunten fracties:

SP Vindt het een goed voorstel, met name de vroegsignalering. SP stelt enkele 
aanvullende vragen, o.a. over vrije budgetten, schuldeisers en trajecten voor 
jongeren. 

Pro Actief Goirle Vindt het een goed stuk met mooie maatregelen. Vraagt hoe nieuw gedrag kan 
worden vastgehouden; of we binnen de kaders van privacybescherming blijven;  
of stapeling van schulden ook in Goirle voorkomt.  

PvdA Vindt het een goed stuk, met aandacht voor preventie en nazorg. Vindt het 
aantal mensen met schulden zorgwekkend. Geeft aan dat eigen kracht en 
zelfredzaamheid een doel zijn, geen uitgangspunt. Vraagt of  
ervaringsdeskundigen worden meegenomen in het beleid. 

VVD Vindt het een goed leesbaar stuk. Vraagt hoe de nazorg er uit ziet. Mist een paar 
doelgroepen, zoals mensen met een eigen huis en jongeren die met schulden 
terugkeren in het gezin. 

CDA Geeft aan dat het een helder stuk is. Vindt een jaarlijks overleg erg mager. 

Lijst Riel-Goirle Vindt het een goed leesbaar stuk. Met name de preventie en vroegsignalering. 
Vraagt wat kan de gemeente zelf kan doen aan de stapeling van boetes. 

Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.
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3. Bespreken anticonceptieprogramma kwetsbare ouders: "Nu niet zwanger"
In de vergadering van de commissie Welzijn van 16 mei jl. is het onderwerp “anticonceptie bij 
kwetsbare ouders” aan bod geweest, naar aanleiding van de begroting en de jaarstukken van de GGD 
Hart van Brabant. Door Pro Actief Goirle zijn toen enkele vraagtekens gezet bij dit onderwerp, die 
door de commissie ondersteund werden. De zorg zat met name in het mogelijk verplichtende 
karakter van dit initiatief. Vanuit de GGD is mevrouw Danielle van Sambeek aanwezig om hier met u 
het gesprek over aan te gaan. 

Gesprek met de fracties:

Pro Actief Goirle Vindt het een belangrijke ethische kwestie. Twijfelt niet aan goede intenties van 
de GGD. Vraagt hierbij om zorgvuldigheid.  Hecht aan het vrijwillige karakter 
van het project. Vraagt met wie de GGD wel en niet het gesprek aangaat. Vraagt 
hoe de ervaringen met deze methodiek zijn. 

VVD Vindt het goed dat de discussie wordt aangegaan en dat het project berust op 
basis van vrijwilligheid. 

Lijst Riel-Goirle Heeft hierover geen vragen. Vindt het een goede methode van de GGD, temeer 
omdat er geen drang plaatsvindt.

CDA Beschouwt dit als een normaal onderdeel van de dienstverlening van de GGD. 
Vraagt wat er gebeurt als mensen niet beslissingsbekwaam zijn, berust het 
project dan nog steeds op vrijwilligheid? 

PvdA Kan zich bijna niet voorstellen dat iemand tegen deze methode is. Vindt de 
methode zeer respectvol.  PvdA wil mensen (en kinderen) behoeden voor een 
ongewenste situatie. 

Mevrouw Danielle van Sambeek van de GGD geeft aan dat er sprake is van vrijwillige anticonceptie, 
geen dwang en drang. Aan de voorkant de vraag stellen over sexualiteit en kinderwens. Vraagt aan de 
kwetsbare doelgroep wat zij doen aan anticonceptie en waarbij de GGD kan helpen. Stimuleert tot 
stabiliteit in het leven voordat gedacht wordt aan kinderen. Vraagt aan andere organisaties om deze 
vragen te stellen. De GGD zal hierover blijven rapporteren.

De voorzitter dankt mevrouw van Sambeek voor de toelichting en deelname aan het gesprek. 

4. Verslag van de commissie Welzijn van 20 juni 2017
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. De commissie 
stemt in met de voorgestelde afdoeningen. 

5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat het de verwachting is dat de kinderen direct na de 
herfstvakantie kunnen inhuizen in het nieuwe kindcentrum De Vonder in Riel. 
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat het beleidsplan VVE is vastgesteld, dit wordt deze week 
via een raadsinfo toegestuurd aan de raad. 
Wethouder Theo van der Heijden spreekt over een ontwikkeling binnen HvB. Niet meer iedere 
gemeente afzonderlijk probeert mensen aan werk te helpen, maar met 9 gemeenten, UWV en sociale 
diensten samen gaan we één programma starten om mensen naar werk te helpen. 
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Wethouder Marijo Immink geeft aan dat de nieuwe jeugdgemeenteraad is geïnstalleerd (16 kinderen 
van 8 basisscholen).  De jeugdgemeenteraad is enthousiast om aan de slag te gaan en bekeken wordt 
hoe zij de raad kunnen adviseren.

6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders
De SP heeft vragen aan het college maar stelt deze omwille van de tijd via de mail.

7. Stukken ter kennisname
Er zijn geen vragen of opmerkingen.

8. Rondvraag
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

De voorzitter sluit de vergadering om 20:45 uur. 

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van 
21 november 2017.

De voorzitter, de griffier,
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 

Nr Datum Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening

1. 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics 
wordt voor het vaststellen door het college voor 
zienswijzen voorgelegd aan de gemeenteraad.

Wethouder 
Immink

4e kwartaal 2017 B&W zal de zienswijze van de raad inwinnen over 
het uitvoeringsprogramma B2B 2.0


